



**STYRELSE**

Närvarande

Elinore Selldén (ES), ordförande  
samt sekr from § 7g.  
Urban Larsson (UL), vice ordf.  
Åsa Malkusson (ÅM), sekr tom § 7f  
Susanne Jonsson (SJ), kassör  
Annika Wickström (AW)  
Annsöfi Wikström (AsW)

Martin Hedberg (MH), adjungerad  
Peter Skog (PS), adjungerad

David Floberg, valberedning  
Barbro Tägtström (BT), revisor

Med under § 7a  
Hannah Göthberg (HG), ungdom  
Jesper Cardell (JC), ungdom

Frånvarande

Sven-Olov Borg (S-OB)

- § 1 **Mötets öppnande**
- § 2 **Förslag till dagordning**
- § 3 **Föregående protokoll**
- § 4 **Kvarstående / pågående arbeten**
- § 5 **Ekonomisk redogörelse**
- § 6 **Inkommen post**
- § 7 **Rapporter och uppkomna frågor**
- § 8 **Miljö**
- § 9 **Protokoll utskott**
- § 10 **Näste möte**
- § 11 **Mötets avslutande**

**§ 1. Mötets öppnande.**

Ordföranden hälsar alla välkomna till kvällens telefonmöte och förklarar detsamma öppnat.

**§ 2. Förslag till dagordning.**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

**§ 3. Föregående protokoll.**

Protokoll 8-19 godkändes och lades till handlingarna.

**§ 4. Kvarstående / pågående arbeten.**

Inget kvarstående finns. Att göra listan är tom.

**§ 5. Ekonomisk redogörelse.**

Ekonomisk redogörelse utskickad.

Kommande utgifter:           Domarkonferens  
  Möte samt Julbord

Faktura inkommit på profilkläder, resor till Arlanda i samband med möten samt från ett Dragracingmöte.

**§ 6. Inkommen post.**

Mail inkommit från SISU ang. sammanläggning av Dalarnas Idrottsförbund och SISU Idrottsutbildarna.

**§ 7. Rapporter och uppkomna frågor.**

**a) Ungdomsgruppen / Idre.**

AW, HG och JC berättar om planer och tankar på vad ungdomsgruppen skall inrikta sig på framöver. Förslag på event/träffar.

Beslutas att det även fortsättningsvis skall vara Annika som håller i ungdomsgruppen.

**b) Valberedningen.**

Anna Ekehov har meddelat att hon pga privata skäl avsäger sig sin plats i valberedningen med omedelbar verkan. Nya namn att ta in som adjungerade har framkommit. DF tar kontakt med dessa.

Hur går valberedningens arbete? De ska snart börja prata med styrelseledamöterna meddelar DF. De jobbar vidare.

**c) Rapporter från sportgrensansvariga och rådgivare.**

Rally

SGA varit på SGA-träff. Bra möte.

Reglemente för DM i Rally 2020 inkommit

**BESLUT:** Reglementet godkännes för publicering.

**d) Utandningsprov tävlingar.**

Kolla tävlingskalendern för 2020 och föreslå tävlingar som skall "blåsas"  
AW tar uppdraget att kolla på detta.

**e) Arbetsbeskrivning.**

ES har börjat sammanställa de ändringsförslag som kom upp vid workshopen.

**f) Utbildningar m.m.**

Domararvode – Det är överenskommet 1 250 SEK i arvode. Andra distrikt har 1 500 SEK. I andra distrikt har de även att om en tävling startar med besiktning dagen innan utgår 1/2 arvode. Domarkåren önskar nu att et beslut fattas i frågan.

**BESLUT:** Domararvodet höjs till 1 500 SEK från 2020, samt att 1/2 arvode skall utgå om tävling startar med besiktning dagen innan.

AW skriver ihop ett dokument till domare och hemsidan.

Riksidrottsmötet 2019 beslutade att de som jobbar mot barn och ungdomar ska visa upp ett utdrag ur belastningsregistret.

SVEMO skickade idag ut att från 2020 ska alla som arbetar med barn/ungdom ska visa upp utdrag.

AW tar upp frågan kommande helg när hon ska på möte med Gävleborgs Idrottsförbund. Återkommer efter detta möte

Domare, ska det vara 2 eller 3 års gräns för uppdatering. PS anser att samma gräns och regler ska gälla för hela Sverige

**BESLUT:** Fortbildning minst vart 3:e år för domare, tekniker och tävlingsledare (chefsfunktionärer).

Diskussion angående GDPR, men styrelsen anser att har man tagit på sig att vara ex domare el TL så har man också godkänt att ens namn och telefonnummer publiceras offentligt m.m.

**g) Profilkläder.**

Punkten avslutas.

**h) DOG-gruppen / SBF-konsulter.**

Senaste protokollet från DOG-gruppen utskickat till styrelsen, ES rapporterade ang. workshopen hon och SJ var ner på tillsammans med Uppland, Stockholm, Västmanland och Gotland, väntar på konsulternas förslag till åtgärd.

**i) Årsmöte 2020.**

Verksamhetsberättelser skall in, verksamhetsplan följas upp, ny verksamhetsplan ska tas fram. Kommer att diskuteras på träffen 7 dec bl.a.

**j) Julbord avstämning.**

Vi träffas i Gävle den 7/12 kl. 14.30 för fika och träff med våra distriktsfunktionärer.

**k) Övriga ärenden/frågor.**

Urban Jonsson har skickat en fråga angående pedagogikkurs för förarutbildare. Styrelsen anser att detta kan vara till nytta för distriktet, ES ber Urban att informera berörda parter att vi står bakom detta.

MH tog upp ang. Dalaserien i folkrace som tydligen går dåligt, de undrar om de kan få ekonomiskt stöd från distriktet. Styrelsen anser dock att detta ej är genomförbart.

**§ 8. Miljö.**

Jeanette har av sagt sig uppdraget helt och posten styrs nu om till Christina. SJ kollar med Jeanette om hon kan få med sig material till Christina den 7/12.

**§ 9. Protokoll Utskott.**

Folkraceutskottet meddelat att Magnus Lövgren är avstängd som vagnboksutfärdare för all framtid.

**§ 10. Nästa möte.**

7 december                      kl. 09.30                      Scandic Väst Gävle med SGA, rådgivare  
med flera. Julbord

AW kollar till mötet 7/12 upp förslag på ev. rallytävling att besöka i samband med nästa fysiska styrelsemöte som sker i januari.

**§ 11. Mötets avslutande.**

Ordföranden tackar för kvällens möte och förklarar detsamma avslutat.

Ordförande

Sekreterare

Elinore Selldén

Åsa Malkusson